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Protokół Nr XLVII/2023 

z Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego 

odbytej w dniu 22 marca 2023 r. 

XLVIISesja Rady Powiatu Grudziądzkiego rozpoczęła się o godzinie 10:00 w Sali 

konferencyjnej nr 1 Starostwa Powiatowego w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

Obrady poprzedziło odegranie hymnu państwowego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek powitała Radnych Powiatu 

Grudziądzkiego, Dyrektora Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława 

Biegańskiego w Grudziądzu p. Macieja Hoppe, Wójta Gminy Grudziądz p. Andrzeja Rodziewicza, 

Prezydenta Grudziądza p. Macieja Glamowskiego i Powiatowego Lekarza Weterynarii w Grudziądzu 

p. Anitę Cieciórę. 

Na podstawie § 18 ust. 3 Statutu Powiatu Grudziądzkiego Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek otworzyła obrady wypowiadając słowa „otwieram obrady XLVIISesji Rady 

Powiatu Grudziądzkiego”. 

 Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek stwierdziła, 

że w Sesji uczestniczy 17 na 17 Radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Lista obecności Radnych obecnych na XLVII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji  

w dniu 22 marca2023 roku stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości obecnych na XLVII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego VI kadencji  

w dniu 22 marca 2023 roku stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przystąpiła do punktu 

posiedzenia dotyczącego przyjęcia porządku obrad, po czym złożyła wniosek o zmianę 

proponowanego porządku polegającą na wycofaniu punktu 12, tj. projektu uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 

Grudziądzkiego. 

W drodze głosowania Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na zmianę porządku obrad XLVII Sesji 

Rady Powiatu Grudziądzkiego.  

W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przedstawiła 

zmieniony porządek obrad XLVII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego i przystąpiła do głosowania, 

w wyniku którego Radni Powiatu jednogłośnie przyjęli porządek obrad.  
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Porządek obrad XLVII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego w dniu 22 marca 2023 roku stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

NastępniePrzewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poinformowała, że protokół 

z XLVI Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu 

oraz opublikowany na stronie internetowej Powiatu Grudziądzkiego i do chwili obecnej nie zostały 

zgłoszone żadne uwagi ani poprawki. W związku z powyższym przystąpiła do głosowania, w wyniku 

którego protokół z XLV Sesji Rady Powiatu został jednogłośnie przyjęty przez 17 Radnych.  

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poprosiła Starostę p. Adama 

Olejnika o przedstawienie informacji o pracy Zarządu Powiatu za okres między Sesjami Rady Powiatu 

i sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu.  

Starosta p. Adam Olejnik przedstawił informację o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiegoza okres 

między XLVI a XLVIISesją Rady Powiatu oraz złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni wnoszą pytania lub uwagi 

do informacji o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między XLVI a XLVIISesją Rady 

Powiatu Grudziądzkiego, w związku z czym: 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji p. Zofia Laskowska stwierdziła, że 13 marca został 

złożony wniosek w ramach rządowego programu odbudowy zabytków o dofinansowanie zadania 

odnośnie placówek opiekuńczo – wychowawczych nr 1 i 2 w Wydrznie. Zapytała, jakie są możliwości 

aby Powiat Grudziądzki otrzymał wyżej wspomniane  dofinansowanie.  

Starosta p. Adam Olejnik odpowiedział, że w przypadku gdyby wniosek został rozpatrzony 

pozytywnie, otrzymane dofinansowanie zostałoby przeznaczone na podniesienie walorów użytkowych 

czyli obniżenia kosztów funkcjonowania placówek. Wyjaśnił, że wnioskowana kwota nie obejmuje 

wszystkich potrzeb aby zwiększyć szanse otrzymania przez Powiat wspomnianego dofinansowania.  

Informacja o pracy Zarządu Powiatu Grudziądzkiego za okres między XLVI a XLVII Sesją Rady 

Powiatu Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do kolejnego punktu 

posiedzenia dotyczącego informacji dotyczącej działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii  

w Grudziądzu za 2022 rok i poprosiła Powiatowego Lekarza Weterynarii w Grudziądzu p. Anitę 

Cieciórę o przedstawienie informacji. Dodała, że ww. informacja została przedłożona Radnym 

Powiatu do wcześniejszego zapoznania.  
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Na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, Powiatowy Lekarz Weterynarii  

w Grudziądzu p. Anita Ciecióra poinformowała, że w roku 2022 zostało przebadane 1045 próbek 

dzików, które wszystkie otrzymały wynik ujemny. Przekazała, że od sierpnia 2021 Powiat 

Grudziądzki objęty jest niebieską strefą I, która dotyczy zwalczania afrykańskiego pomoru świń 

(ASF). Wyjaśniła, że aby utrzymać tę strefę, wymagane jest odstraszanie migrujących dzików  

z sąsiednich województw (Pomorskie oraz Warmińsko – Mazurskie) za pomocą oprysków 

zapachowych. Dodała, że w 2022 roku przebadano również 6 sztuk zwierząt (lisy, jeże, koty i psy)  

w kierunku wścieklizny, która po przebadaniu zwierząt została wykluczona. Poinformowała, że jest 

tendencja wzrostowa szczepień  zwierząt przeciwko wściekliźnie.Wskazała, że w roku 2022 zostało 

zaszczepionych 15 261 kotów i psów, dodała, że jest to około 1 000 więcej niż w roku 2021. 

Przekazała, że w roku 2022 na terenie powiatu grudziądzkiego nie odnotowano ognisk ptasiej grypy, 

ale zostały potwierdzone w roku bieżącym na fermie w Linowie oraz w 2021 roku.  

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy radni wnoszą pytania lub 

uwagi do ww. przedstawionej informacji.  

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembekzwróciła uwagę, na niską ilość ludzi zatrudnionych 

w Powiatowym Inspektoracie Weterynarii przy 2400 podmiotach do kontrolowania oraz sprawowania 

opieki nad nimi. Stwierdziła, że jest to dużo obowiązków przy małej liczbie pracowników, dodając 

rozwijającą się sytuację z ptasią grypą oraz afrykańskim pomorem świńskim.  Pogratulowała dobrze 

wykonywanej pracy oraz podziękowała za staranną opiekę nad zwierzętami  

w  Powiecie Grudziądzkim.  

Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag oraz zapytań.  

Informacja dotycząca działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Grudziądzu za 2022 rok 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do kolejnego punktu 

posiedzenia dotyczącego informacji o bieżącej działalności Regionalnego Szpitala Specjalistycznego 

im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu oraz poprosiła Dyrektora Regionalnego Szpitala 

Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu p. Macieja Hoppe  

o przedstawienie informacji.  

Na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, Dyrektor Regionalnego Szpitala 

Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu p. Maciej Hoppe przedstawił 

informacje o bieżącej działalności Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława 

Biegańskiego w Grudziądzu.Podkreślił, że rok 2022 był pierwszym rokiem po zakończeniu pandemii. 

Wspomniał, że w I kwartale 2022 roku wydane zostały ostatnie decyzje Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego o zleceniu szpitalowi zadań związanych ze zwalczaniem pandemii koronawirusa. 
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Przekazał, że w pierwszym etapie pandemii szpital stracił część kadry medycznej dodając, że szpital 

zatrudniał również osoby spoza Powiatu Grudziądzkiego. Poinformował, że na chwilę obecną 

największa ilość kadry medycznej pochodzi z Torunia, Bydgoszczy oraz Gdańska. Następnie 

poinformował, że ogólna liczba osób hospitalizowanych w 2022 roku wynosiła 38 000, a średnie 

obłożenie szpitala wynosiło 71%. Wskazał, że w trakcie procesu restrukturyzacyjnego w okresie 

pandemii liczba zajętych łóżek zmniejszyła się ze stanu ponad 1100 do obecnego, wynoszącego 790. 

Kolejno dodał, że w czasie ostatnich 3 lat został zlikwidowany oddział hematologii ze względu 

nabraki kadrowe. Przekazał, że na wspomnianym oddziale pracowało dwóch lekarzy, którzy w czasie 

pandemii opuścili placówkę. Dodał, że średni czas hospitalizacji w roku 2022 wynosił 8 dni, 

wyjaśniając przy tym, że do obliczenia średniej brane są pod uwagę dane uwzględniające oddział, 

realizowane procedury oraz choroby pacjentów. Poinformował, że w roku 2022 liczba wizyt w 

poradniach specjalistycznych wyniosła 181 081. Dyrektor Regionalnego Szpitala Specjalistycznego 

im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu p. Maciej Hoppe wskazał, że szpital posiada pełny 

zakres poradni specjalistycznych funkcjonujących przy szpitalu, które obsługiwane są przez lekarzy 

stanowiących jednocześnie kadrę oddziałów szpitalnych. Przekazał, że liczba wizyt na oddziale 

ratunkowym w roku 2022 wyniosła ponad 54 000, a liczba  zrealizowanych wizyt w czasie nocnej i 

świątecznej opieki lekarskiej wyniosła 13 096. Kolejno poinformował, że w ciągu ostatnich 6 lat od 

2017 rokuzauważyć można tendencjęspadkową w ilości pacjentów szpitala. Wskazał, że powodem 

malejącej ilość osób leczonych może być racjonalizacja procesów leczenia, która polega na tym, iż 

pacjent w szpitalu jest leczony z uwagi na schorzenia a nie z uwagi na konieczność zrobienia 

kompleksowych badań. Dodał, że w większości hospitalizuje się tych pacjentów, którzy faktycznie 

wymagają pobytu w szpitalu. Zaznaczył, że przy obecnym obłożeniu wynoszącym 790, około 85% 

stanowią pacjenci, którzy rzeczywiście wymagają pobytu w szpitalu. Wskazał, że suma pobytów 

szpitalnych w 2022 roku była niższa w porównaniu do sumy sprzed okresu pandemii. Następnie 

poinformował, że co roku zwiększane są nakłady na opiekę zdrowotną, czego pozytywnym skutkiem 

jest wzrost wartości procedur medycznych, przy mniejszej ilości leczonych pacjentów. Wskazał, że w 

jego opinii za zwiększonymi nakładami na opiekę zdrowotną powinny iść wyceny procedur 

medycznych, wykonane przez agencje oceny technologii medycznych oraz taryfikacji. Przekazał przy 

tym swoje zastrzeżenia co do wspomnianej wyceny, stwierdzając, że jego zdaniem wycenianie 

procedur odbywa się w sposób nieodpowiedni i powoduje straty finansowe podmiotów medycznych. 

Wskazał, że podobne straty ponosi szpital grudziądzki, a wynoszą one łącznie około 27 mln zł i 

stanowią połowę strat, osiągniętych przez szpital w 2019 roku. Wskazał, że dyrekcja szpitala nie jest 

w stanie obsłużyć szpitala w taki sposób, aby przy spłacie całości długu wraz z kosztami jego obsługi, 

prowadzenie placówki mogłoby być rentowne. Dodał, że wycena procedur medycznych nie zawiera 

czynnika jakim jest spłata zobowiązań z poprzednich tarcz pożyczkowych oraz kredytowych, co w 

sytuacji gdy procedury wyceniane są na poziomie ponoszonych kosztów sprawia, iż trudno osiągnąć 

dochody. Wyjaśnił, że opieka zdrowotna jest działalnością, która pierwotnie wskazana była jako non 
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profit, co charakteryzuje się oscylowaniem na granicy przychodów oraz kosztów. Następnie Dyrektor 

Specjalistycznego Szpitala w Grudziądzu p. Maciej Hoppe przedstawił dane dotyczące sytuacji 

finansowej szpitala i przekazał, że przychody szpitala w 2022 r. wyniosły 406.438.926,49 zł, a koszty 

– 433.572.655,49 zł, w tym koszty związane z obsługą zobowiązań wyniosły 42.388.249,23 zł. 

Wyjaśnił, że koszty zobowiązań związane są głównie zwindykacją długu szpitala wobec wierzycieli. 

Wskazał, że około 80 mln zł stanowią raty kapitałowe kredytów zaciągniętych i spłacanych przez 

szpital. Dodał również, że omawiane koszty obejmują kwotę, którą szpital wydaje na obsługę 

zadłużenia kredytowo – pożyczkowego, a w dalszej kolejności fundusze zostają przeznaczone na 

obsługę działalności, czyli m. in. wynagrodzenia personelu i udzielanie świadczeń medycznych. 

Kolejno poinformował, że wynik finansowy szpitala za rok 2022 kształtuje się na poziomie straty w 

wysokości 7.448.623,94, zł przy planowanych stratach oszacowanych w programie naprawczym 

wynoszących 34.423.482,00 zł. Przekazał, że szpital w 2022 roku nie poniósł jeszcze konsekwencji 

inflacji, a zmiany pojawiły się w połowie roku, kiedy zaszły zmiany związane z indeksem WIBOR w 

kwestii oprocentowania. Wyjaśnił, że w związku z powyższym miesięczny koszt obsługi wszystkich 

kredytów zaciągniętych przez szpital wzrosły o 2 mln zł, co w skali rocznej daje kwotę w wysokości 

24 mln zł. Następnie poinformował, że kwota zobowiązań ogólnych szpitala wynosi 508.719.751,72 

zł, a kwota zobowiązania bez rezerw i rozliczeń międzyokresowych to 440.595.058,60 zł. 

Poinformował także, że kwota kredytów oraz pożyczek, wynosi 321.357.089,70 zł, a kwota 

zobowiązań wymagalnych to 53.147.269,92 zł. Dyrektor Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. 

Władysława Biegańskiego p. Maciej Hoppe poinformował, że Miasto Grudziądz przejęło dług 

szpitala, który został przeniesiony na spółkę Grudziądzkich Inwestycji Medycznych. Poinformował, 

że od 2018 roku miasto wsparło szpital za pomocą dokapitalizowania przez GIM kwotą około 63 mln 

zł, za pośrednictwem kredytu od Siemens Finance. Ponadto dodał, że Miasto Grudziądz umarza 

podatek od nieruchomości, przez co szpitalzaoszczędził 7.113.540,04 zł wraz z odsetkami 

wynoszącymi 367,612,00zł. Wskazał, że od początku istnienia szpitala, miasto wsparło 

placówkę łączną kwotą w wysokości około 176 mln zł. Następnie Dyrektor Regionalnego Szpitala 

Specjalistycznego im. Władysława Biegańskiego p. Maciej Hoppe przekazał, że szpital współpracował 

z Powiatem Grudziądzkim, a współpraca polegała na różnego rodzaju programach profilaktycznych 

i zdrowotnych. Wskazał, że powyższe programy nie przyniosły oczekiwanych efektów, ponieważ 

ciężko jest nakłonić społeczność do badań. Dodał, że programy działały w latach 2013-2019 a łączny 

koszt wyniósł 15.360,00 zł. Następnie Dyrektor Regionalnego Szpitala Specjalistycznego 

im. Władysława Biegańskiego p. Maciej Hoppe przedstawił najważniejsze wydarzenia szpitala w roku 

2022. Poinformował, że szpital uzyskał sprzęt od fundacji WOŚP o łącznej wartości 305.721,09zł. 

Przekazał, że 10 czerwca w szpitalu przeprowadzono po raz pierwszy operację całkowitej 

laparoskopowej histerotomii. Poinformował, że we wrześniu 2022 roku rozpoczął działalność Dzienny 

Oddział Psychiatrycznej Rehabilitacji dla Dzieci w wieku od 6 do 12 roku życia. Wskazał przy tym, 

że w jego opinii oddział ten jest jednym z najbardziej niedofinansowanych jednostek w Szpitalu przez 
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co przynosi straty. Kolejno przekazał, że w dniach 20-22 września odbyły się bezpłatne badania 

profilaktyczne w kierunku nowotworu głowy i szyi w Poradni Otolaryngologicznej, podczas których 

łącznie przebadano 47 osób. Następnie poinformował o odbytym w dniu 17 listopada Seminarium 

pt. „Humanistyczne aspekty medycyny i pracy lekarza. Aktualności nauki i wzorców praktycznej 

działalności dr. Władysława Biegańskiego”, w partnerstwie z Wyższą Szkołą Gospodarki 

w Bydgoszczy, którego tematem przewodnim było życie i działalność dr. Władysława Biegańskiego. 

Ponadto dodał, że Szpital współpracuje z Wyższą Szkołą Gospodarki w Bydgoszczy 

m. in. przeprowadzano szkolenia personelu pielęgniarskiego. Kolejno dodał, że w dniu 25 listopada 

odbyła się Konferencja Naukowo – Szkoleniowa „Dziecko krzywdzone - problem 

interdyscyplinarny”, która została zorganizowana pod Patronatem Rzecznika Praw Dziecka oraz 

Prezydenta Grudziądza,a wzięło w nim udział łącznie 160 osób. Kolejno poinformował 

o przeprowadzeniuw szpitalu skomplikowanej operacji serca przez tętnicę szyjną metodą TAVI. 

Przekazał również, że na oddziale kardiochirurgii został zorganizowany obszar koordynowanej opieki 

nad pacjentem, polegający na tym, że np. pacjent który był operowany na ww. oddziale przechodzi 

na oddział rehabilitacyjny, a nie jest bezpośrednio zwalniany do domu. Opuszcza szpital dopiero 

po przejściu całego procesu rehabilitacyjnego tzn. po konsultacji z psychologiem, dietetykiem. 

Kolejno poinformował, że Zespół Oddziału Neurochirurgicznego na czele z dr. n. med. Piotrem 

Gasińskim, po raz pierwszy przeprowadził zabieg endoskopowy mózgu, przy użyciu neuronawigacji. 

Następnie przekazał, że Zespół Oddziału Chirurgii Traumatologii i Urologii Dziecięcej 

z koordynatorem dr. n. med. Tomaszem Hilgerem na czele przeprowadził operację metodą 

laparoskopową u 28 – dniowego noworodka, która zakończyła się sukcesem. Kolejno poinformował, 

że lekarze z oddziału neurochirurgiiprzeprowadzili pierwszą operację mózgu z wybudzeniem. 

Następnie przekazał, że dniu 3 lipca na Oddziale Położniczo – Ginekologicznym, dr. n. med. Paweł 

Sadlecki wykonał badanie ultrasonograficzne 3D/4Dorazbadanieskriningowe2Du41kobiet w ciąży. 

Poinformował również o wykonanym pierwszym zabiegu operacyjnym usunięcia gałki ocznej z 

wszczepieniem implantu.Kolejnoprzekazał, że Oddział Kardiochirurgiczny rozszerzył spektrum 

wykonywanych operacji o małoinwazyjne zabiegi naprawcze zastawki mitralnej oraz zamknięcia 

ubytku w przegrodzie międzyprzedsionkowej oraz zabiegi operacyjne metodą TAVI. Następnie 

poinformował, że w 2022 roku z „Programu profilaktyki wczesnego wykrywania raka piersi” 

skorzystały 332 kobiety. Podkreślił, że wydarzenie odbyło się dzięki dofinansowaniu gminy – miasta 

Grudziądz. Kolejno powiedział, że grudziądzki Szpital został finalistą 5 edycji konkursu „Zdrowa 

Przyszłość – Inspiracje” w kategorii Innowacyjny szpital – zarządzanie. Przekazał, że został zgłoszony 

projekt pt „Kompleksowa opieka nad pacjentem kardiochirurgicznym”, który realizowany jest przez 

Oddział Kardiochirurgiczny, Oddział Kardioanestezjologii oraz Oddział Rehabilitacji Kardiologicznej 

i Kardiologii Doświadczalnej. Kolejno poinformował, że w roku 2022 zostało utworzone Centrum 

Zdrowia Psychicznego dla Dorosłych, które miało na celu przejąć opiekę kompleksową 

psychiatryczną nad mieszkańcami Powiatu Grudziądzkiego oraz Wąbrzeskiego powyżej 18 roku 
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życia.Kolejno przekazał, że w dniu 3 grudnia na Oddziale Położniczo – Ginekologicznym odbyły się 

„Drzwi Otwarte”, podczas których przeprowadzone zostały skriningowe badania USG kobietom w 

ciąży oraz badania cytologii płynnej.Wskazał, że łącznie zostało przebadanych 39 kobiet.  Następnie 

poinformował, o pierwszych przeprowadzonych zabiegach ablacji arytmii w Pracowni elektroterapii i 

Elektrofizjolog. Następnie poinformował, że lekarze Jacek Frasz oraz dr. n. med. Przemysław 

Wyżgowski uzyskali oficjalne certyfikaty Sekcji Chirurgii Metabolicznej i Bariatrycznej Towarzystwa 

Chirurgów Polskich. Kolejno przekazał, że kardiochirurdzy z grudziądzkiego Szpitala wykonali 

pierwszy endowaskularny zabieg zabezpieczający ostre rozwarstwienie łuku aorty. Powiedział 

również, że w Oddziale Kardiologii, Kardiologii Inwazyjnej i Elektrofizjologii z Pododdziałem 

Intensywnego nadzoru Kardiologicznego odbyły się warsztaty echokardiograficzne dla lekarzy 

kardiologów z grudziądzkiego Szpitala oraz innych pracujących na terenie Grudziądza. Poinformował, 

że 23 stycznia 2023 r. w Pracowni Hemodynamicznej wykonano skomplikowany zabieg angioplastyki 

pnia lewej tętnicy wieńcowej u pacjenta z zawałem serca. Ponadto przekazał, że Szpital posiada na 

wyposażeniu robota VERSIUS, który w odstępach czasowych dostarcza firma CMR Surgical Lublin. 

Poinformował, że 15 lutego 2023 r. odbyła się pierwsza operacja radykalnej prostatektomii przy 

asyście robota VERSIUS, a do chwili obecnej łącznie wykonano 12 zabiegów operacyjnych. 

Następnie poinformował, że 18 lutego 2023 roku w Szpitalu odbyły się bezpłatne warsztaty dla 

rodziców niemowląt oraz przyszłych rodziców, zorganizowane przez fundację W czepku urodzeni 

Neurologopedia w neonatologii.  

W trakcie wypowiedzi Dyrektora Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława 

Biegańskiego w Grudziądzu p. Macieja Hoppe obrady opuściła Radna p. Bożena Nadworna. Rada 

Powiatu pozostała w 16 osobowym składzie.  

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni wnoszą pytania lub 

uwagi do przedstawionych powyżej informacjio bieżącej działalności Regionalnego Szpitala 

Specjalistycznegoim. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu, w związku z czym: 

1. Radny p. Tomasz Kaliszewski poinformował, że Radni Powiatu z partii Prawa 

i Sprawiedliwości podejmują rozmowy z parlamentarzystami, członkami Rządu, którzy 

reprezentują Województwo Kujawsko – Pomorskie w celu uzyskania pomocy 

przy rozwiązaniu trudnej sytuacji finansowej Szpitala. Stwierdził, że jego zdaniem 

wspomniany problem finansowy jest nie do rozwiązania wewnątrz inwestycji medycznych 

lub miasta Grudziądza. Powiedział, że jest to zadanie ciążące na zarządzie Miasta i bez 

pomocy Rządu lub Narodowego Funduszu Zdrowia nie będzie możliwe jego rozwiązanie. 

Podkreślił, że obecne wszystkie operacje finansowe, które odbywają się pomiędzy 

Narodowym Funduszem Zdrowia a grudziądzkim Szpitalem nie pozwalają na wygenerowanie 

nadwyżki, która umożliwiłaby spłatę zadłużenia. Radny p. Tomasz Kaliszewski 
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zaznaczył,że parlamentarzyści obiecali interwencję w tej sprawie, m. in. poseł p. Anna 

Gembicka obiecała spotkanie z premierem. 

2. Prezydent Grudziądza p. Maciej Glamowski stwierdził, że miasto Grudziądz nie jest w stanie 

samodzielnie rozwiązać problemu finansowego Szpitala. Wyjaśnił, że konieczne są zmiany 

systemowe. Wskazał, że pozytywnym aspektem jest fakt, że strata generowana przez szpital 

wynika głównie z ponoszonych kosztów. Wskazał, że szpital bilansuje się na działalności 

podstawowej i gdyby nie posiadałby wysokich długów, to wykazywałby zyski na poziomie 

zerowym. Poinformował, że w sprawie rozwiązań systemowych od około 1,5 roku trwają prace 

rządowe. Przekazał, że powstał zespół, który opracował projekty pakiet ustaw oraz rozwiązań, 

które miałyby na celu zajęcie się problemami polskiej służby zdrowia. Wskazał, że 

zaplanowane było m. in. powołanie Agencji Restrukturyzacji Szpitalnictwa oraz opracowanie 

Konstytucji Szpitalnictwa. Dodał, że żaden z tych pakietów nie został wprowadzony do Sejmu. 

Stwierdził, że jego zdaniem do czasu wyborów parlamentarnychnie pojawią się żadne 

rozwiązania systemowe. Prezydent Grudziądza p. Maciej Glamowski przekazał, że na chwilę 

obecną zadłużenie szpitali w Polsce wynosi około 20 mld zł. Zwrócił uwagę, że najbardziej 

zadłużonymi szpitalami są szpitale kliniczne, w których medycyna jest na najwyższym 

poziomie.Następnie zwrócił uwagę, że szpital w Grudziądzu pomimo swojego zadłużenia, 

bardzo prężnie się rozwija. Potwierdził, że w jego opinii konieczne są zmiany systemowe, 

które dotyczą również finansowania służby zdrowia oraz spraw kadrowych. Podkreślił, że 

brakuje personelu medycznego oraz lekarzy we wszystkich placówkach medycznych w Polsce. 

Przekazał, że według jego informacji Rząd podejmuje działania w celu załagodzenia tej 

sytuacji m. in. poprzez zwiększenie liczby naborów na kierunki medyczne lub powstanie 

nowych uczelni medycznych. Zaznaczył, że zdobycie wykształcenia lekarza jest procesem, 

który trwa wiele lat, wskazał, że uzupełnienie luki w braku wykwalifikowanego personelu 

medycznego może potrwać do 20 lat.  

W trakcie wypowiedzi Prezydenta Grudziądza p. Macieja Glamowskiego obrady opuścił Wójt Gminy 

Grudziądz p. Andrzej Rodziewicz. 

3. Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że wraz z Radnym p. Krzysztofem Klucznikiem 

uczestniczył w posiedzeniach Rady Społecznej, na których Dyrektor Regionalnego Szpitala 

Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu p. Maciej Hoppe 

prezentował program planu naprawczego. Potwierdził, że jego zdaniem program spowodował 

pozytywne skutki mimo napotkanych trudności oraz przyczynił się do poprawy stanu finansów 

Szpitala. Zwrócił uwagę, że strata finansowa z jednego roku jest niższa niż wykazywane straty 

finansowe szpitali powiatowych w województwie kujawsko – pomorskim. Starosta p. Adam 

Olejnik poinformował, że dyrektorzy szpitali, którzy byli na konwencie, występowali 
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z alarmującymi głosami określającymi sytuację finansową szpitali jako złą. Stwierdził, że 

na powstanie takiej sytuacji w 2022 roku wpływ miały: niska cena, inflacja, podwyżki płac 

oraz zmiana systemu wynagrodzeń w ciągu roku. Przekazał, że konwent powiatów 

sformułował sześć wniosków oraz stanowisk. Wskazał, że pierwsza sprawa dotyczy 

restrukturyzacji zadłużania, tzn. w przypadku wysokich zadłużeń niezbędne jest zewnętrzne 

oddziaływanie. Kolejno przekazał, że druga kwestia dotyczy podwyższeniu wyceny świadczeń 

i jej urealnienie, a trzecia dotyczy zapewnienia w całości środków na podwyżki wynagrodzeń 

kontraktu oraz zwiększenie wartości kontraktu. Kolejno wskazał, że czwarta sprawa dotyczy 

metodologii oraz ujednolicenia zasad wynagradzania pracowników najwyższego 

szczebla oraz uzgadnianych spraw z Izbą Lekarską. Przekazał, że powyższypostulat wzbudził 

duże poruszenie, ponieważ średnie wynagrodzenie lekarzy wynosi ok. 350zł/h i mocno odbiega 

od średnich europejskich, które wynosi 180zł/h. Następnie poinformował, że piąta kwestia jest 

zapłatą w 100% nadwykonań, wyjaśniając, że Państwo ma swego rodzaju dług wobec 

obywateli ze względu na czas pandemii, podczas której świadczenia medyczne nie były 

wykonywane. Podkreślił, że wiele szpitali wykonuje nadwykonania, przez co uzyskuje 60% 

tych kosztów. Kolejno wyjaśnił, że szósta kwestia dotyczy kryzysu związanego z brakiem 

lekarzy oraz zatrudnianiem osób z zagranicy. Starosta p. Adam Olejnik zwrócił również 

uwagę, że mieszkańcy wnoszą skargi dotyczące bardzo długiego oczekiwania na reakcję 

na Szpitalnym Oddziale Ratunkowym. Kolejną sprawą, która wywołuje według niego 

negatywne opinie jest zawieszenie działań oddziału udarowego.  

Prezydent Grudziądza p. Maciej Glamowski zwrócił uwagę na problem niedoszacowania wyceny 

procedur medycznych. Zaznaczył, że procedury, które były bezpośrednio opłacane z budżetu państwa, 

obecnie są finansowane z budżetu Narodowego Funduszu Zdrowia. Zwrócił przy tym uwagę, 

że ogólne zadłużenie szpitali wynosi 20 mld zł. Dodał, że niedoszacowanie wycen procedur jest 

problemem, który powinien zostać rozwiązany przez Rząd. Prezydent Grudziądza p. Maciej 

Glamowski zwrócił również uwagę, że medycyna jest specyficznym sektorem, który finansowany jest 

ze środków publicznych ale wynagrodzenia nie są w żaden sposób uregulowane. Następnie 

poinformował, że jego zdaniem aby utrzymać szpital na wysokim poziomie, wymagana jest coroczna 

inwestycja w sprzęt medyczny, co powoduje ogromne koszty w wysokości około 50, 60 lub 70 mln zł. 

Wyjaśnił, że postęp w medycynie jest taki, że po 5 latach sprzęt powinien być wycofywany, a po 10 

latach nie nadaje się do dalszego użytkowania.  

Dyrektor Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu 

p. Maciej Hoppe wyjaśnił, że podstawowym problemem powodującym długi czas oczekiwania 

na Szpitalnym Oddziale Ratunkowym jest niewystarczająca liczba lekarzy ze specjalizacją medycyny 

ratunkowej. Wyjaśnił, że wspomniana specjalizacja należy do mniej popularnych kierunków, 

a program budowy związany z rozwojem systemu ratownictwa medycznego w Polsce realizowany był 
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20 lat temu. Poinformował, że szpital opracował rozwiązanie, mające na celu poprawienie sytuacji 

z długim oczekiwaniem na SOR. Wskazał, że pacjenci, którzy zostali skierowani przez lekarzy 

podstawowej opieki zdrowotnej do hospitalizacji, mają prawo zostać przyjęci na oddział bez 

konieczności wizyty na Szpitalnym Oddziale Ratunkowym. Następnie Dyrektor Regionalnego 

Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu p. Maciej Hoppe wyjaśnił, 

że działalność oddziału udarowego na mocy decyzji Wojewody została zawieszona do połowy lipca 

2023 r. Poinformował przy tym, że władze szpitala nie będą czekać do wyznaczonego czasu 

z przystąpieniem do odbudowy wyżej wspomnianego oddziału. Wskazał jednak, że mogą wystąpić 

problemy, które mogą uniemożliwić odnowienie kadry oddziału, która obecnie w szpitalu pracuje.  

W trakcie trwania posiedzenia obrady opuściła Powiatowy Lekarz Weterynarii w Grudziądzu p. Anita 

Ciecióra. 

4. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zwrócił uwagę na duży spadek 

ilości osób leczonych w roku 2022 w stosunku do lat wcześniejszych. Stwierdził, że jego 

zdaniem główną przyczyną jest stan finansowy, który decyduje o tym, że szpital nie może 

przyjąć pacjentów. Zauważył, żeplacówka jest zbyt dużadla możliwości budżetu Miasta 

Grudziądza. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski zwrócił również 

uwagę na problem związany ze Szpitalnym Oddziałem Ratunkowym. Stwierdził, że jego 

zdaniem Szpitalny Oddział Ratunkowy powinien mieć swoją własną kadrę lekarzy oraz osobę, 

która nim zarządza. Następnie stwierdził, że bardzo istotne jest aby przywrócić sprawne 

działanie oddziału udarowego.Zwrócił również uwagę na wysoki wskaźnik umieralności 

noworodków oraz osób chorych na raka szyjki macicy w Grudziądzu. 

Prezydent Grudziądza p. Maciej Glamowski odpowiedział, że z punktu widzenia władz miasta 

Grudziądz, Szpital nie jest uważany za zbyt duży. Wyjaśnił, że na podstawie statystyk średnio 

w każdym roku ok. 40% pacjentów stanowią mieszkańcy Grudziądza. Pozostali to mieszkańcy 

Powiatu Grudziądzkiego oraz pacjenci pochodzący z innych województw. Powiedział, że jego 

zdaniem placówki medyczne takie jak szpital w Grudziądzu muszą funkcjonować dla bezpieczeństwa 

zdrowotnego państwa.W jego opinii Państwo powinno dysponować infrastrukturą krytyczną,do której 

zalicza się szpital w Grudziądzu. Ponadto dodał, że tego typu placówka powinna być utrzymywana ze 

środków budżetu centralnego. Prezydent Grudziądza p. Maciej Glamowski zwrócił również uwagę na 

statystki dotyczące umieralności w szpitalu Grudziądzkim, zaznaczając, że jego zdaniem, nie są one 

rzetelnym źródłem informacji. Wskazał, że około 25% - 30% zarejestrowanych zgonów w szpitalu, 

dotyczy osób, które nie były mieszkańcami Grudziądza. 

Dyrektor Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu 

p. Maciej Hoppe odparł, że szpitale wielospecjalistyczne wysokiego poziomu referencyjnego 

charakteryzują się tym, że nie mogą przekazać pacjenta do innej placówki medycznej. Poinformował 
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za to, że szpital przyjmuje pacjentów z innych jednostek. Wyjaśnił, że odsyłani są tylko ci pacjenci, 

którzy nie mogą uzyskać leczenia z racji tego, że nie ma odpowiedniej dziedziny medycznej w 

szpitalu lub jest inna, uzasadniona przyczyna odesłania pacjenta. Podkreślił, że jeżeli pacjent zostałby 

odesłany mimo, że taka dziedzina znajduje się w placówce, to kierownictwo szpitala poniosłoby 

wysokie konsekwencje. Dyrektor Regionalnego Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława 

Biegańskiego w Grudziądzu p. Maciej Hoppe poinformował, że w Polsce istnieje wiele ośrodków 

medycznych, które oferują całodobowe świadczenia zdrowotne. Wyjaśnił, że w obecnych czasach 

panuje trend według którego lecznictwo kliniczne zamknięte przenoszone jest w obszar ambulatoryjny 

opieki specjalistycznej. Stwierdził, że w systemie zdrowotnym nie ma wystarczających ośrodków, 

które oferowałoby opiekę długoterminową nad pacjentami, którzy wymagają całodobowej opieki 

pielęgniarskiej. Ponadto dodał, że niektóre szpitale w mniejszych miejscowościach nie są 

wystarczająco przygotowane i odsyłają pacjentów z cięższymi sprawami do innych ośrodków.  

5. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek podziękowała Dyrektorowi Regionalnego 

Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu p. Maciejowi 

Hoppe za przedstawione informacje dotyczące funkcjonowania Szpitala oraz służby zdrowia. 

Zwróciła uwagę na nieprawidłową sytuację związaną ze Szpitalnym Oddziałem Ratunkowym. 

Wskazała, że jej zdaniem na oddziale powinni być zatrudnieni ludzie wrażliwi 

oraz empatyczni. Stwierdziła, że pracownicy Szpitalnego Oddziału Ratunkowego nie zwracają 

np. uwagi, że starsza osoba oczekuje 10 godzin na wykonanie badania. Dodała również, 

że jej zdaniem niezbędne jest, by oddział udarowy zaczął działać. 

6. Radny p. Tomasz Kaliszewski przekazał, że wysłuchał dyskusji przedstawicieli środowiska 

medycznego z Torunia oraz Bydgoszczy, która była transmitowana w telewizji Bydgoszcz. 

Przekazał, że ogólną ideę tego panelu było to, że szpital Grudziądzki jest zagrożeniem dla 

ośrodków medycznych w Toruniu oraz Bydgoszczy. Przekazał, że profesorowie wypowiadali 

się w sposób negatywny oraz uznali, że grudziądzki szpital odbiera zlecenia z Narodowego 

Funduszu Zdrowia oraz kadrę lekarską. Stwierdził, że jego zdaniem ma to wpływ na problemy 

szpitala. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek odpowiedziała, że nie zgadza się z twierdzeniem 

Radnego p. Tomasza Kaliszewskiego. Stwierdziła, że w jej opinii trudna sytuacja finansowa wynika 

z niedopracowanego systemu.  

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek ogłosiła przerwę w obradach 

Przerwa trwała od godz. 12:02 do godz. 12:17. W jej trakcie obrady opuścili: Dyrektor Regionalnego 

Szpitala Specjalistycznego im. dr. Władysława Biegańskiego w Grudziądzu p. Maciej Hoppe, 
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Prezydent Grudziądza p. Maciej Glamowski oraz Przewodnicząca Komisji budżetu i finansów, 

rozwoju gospodarczego i rolnictwa p. Grażyna Zielińska.  

Wznawiając obrady po przerwie, Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek poprosiła 

Przewodniczącą Komisji polityki społecznej p. Barbarę Dobek o przedstawienie informacji  

o działalności Komisji budżetu i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa w 2022 roku. 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do punktu posiedzenia 

dotyczącego interpelacji i zapytań Radnych. Radni nie zgłosili interpelacji, ani zapytań. 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zwróciła się z pytaniem, 

czy w związku z tym, że projekty uchwał, które są przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, 

były szczegółowo omawiane na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Powiatu, zostanie zwolniona 

oraz zostaną zwolnieni Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn i Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu p. Mieczysław Kucharski, z obowiązku czytania podstaw prawnych oraz załączników 

podejmowanych uchwał. 

Radni w drodze głosowania jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. W głosowaniu wzięło udział 

14 Radnych. 

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2023 rok, w związku z czym:  

Wobec tego, że Radni nie zgłosili pytań, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn, 

na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek, odczytał projekt uchwały Rady 

Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego na 2023 rok.  

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do treści przedmiotowego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Radni nie zgłosili uwag, ani wniosków formalnych, w związku z czym Przewodnicząca Rady Powiatu 

p. Marzena Dembek przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego 

na 2023 rok została przyjęta jednogłośnie przez 15 Radnych. 

Uchwała  Nr XLVII/15/2023 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 marca 2023 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2023 rok stanowi załącznik nr 6 

do protokołu.  
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 NastępniePrzewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na  lata 2023 – 

2031.  

Radni nie zgłosili pytań ani uwag w związku z czym, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

p. Mieczysław Kucharski, na prośbę Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek odczytał 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na  lata 2023 – 2031. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do treści przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Przy braku uwag oraz wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiegona lata 

2023 – 2031 została przyjęta jednogłośnie przez 15 Radnych.  

Uchwała Nr XLVII/16/2023 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 marca 2023 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na  lata 

2023 – 2031 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu grudziądzkiego.  

Przy braku pytań i uwag, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Jerzy Wołoszyn, na prośbę 

Przewodniczącej Rady Powiatu p. Marzeny Dembek odczytał projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiegow sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na 

terenie powiatu grudziądzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek zapytała, czy Radni zgłaszają pytania lub uwagi 

do treści przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Przy braku uwag oraz wniosków formalnych Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

przystąpiła do głosowania, w wyniku którego uchwała Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu 

grudziądzkiego  została jednogłośnie przyjęta przez 15 Radnych.  
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Uchwała  Nr XLVII/17/2023 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie 

ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu 

grudziądzkiego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wykaz głosowań XLVII Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 marca 2023 r. stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

 Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek przeszła do punktu posiedzenia 

dotyczącego wniosków i oświadczeń Radnych, w związku z czym: 

1. Starosta p. Adam Olejnik odpowiedział, że na prośbę przewodniczących Komisji, 

poinformował, że  29 marca o godz. 12:00 w Wydrznie odbędą się posiedzenia Komisji, które 

związane są z pieczą zastępczą i funkcjonowaniem placówek opiekuńczo – wychowawczych. 

Ponadto dodał, że będzie poruszony temat w sprawie budynku w Białochowie. Poinformował 

również, że tego samego dnia, w godzinach 11:00 – 15:00 odbędzie się dzień otwarty Zespołu 

Szkół  Ponadpodstawowych im. Kazimierza Jagiellończyka w Łasinie. Przekazał, że Dyrektor 

ZSP w Łasinie p. Michał Rymacki zaprasza Radę Powiatu do wzięcia udziału w wydarzeniu.  

2. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek odczytała pismo pełnomocnika marszałka 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego skierowane do Przewodniczących Rad Powiatów 

oraz  Miast i Gmin województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie Europejskiego 

Korpusu Radnych. Wyjaśniła, że wspomniany Europejski Korpus jest inicjatywą Marszałka  

w ramach Forum Samorządowego Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Poinformowała, 

że uczestnikami będą przedstawiciele rad powiatów oraz miast i gmin, którzy zostaną 

wyłonieni przez poszczególne rady. Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zaproponowała, aby desygnować Radną p. Joannę Jasińską na członkinię Europejskiego 

Korpusu Radnych. Zapytała, czy Radna p. Joanna Jasińska oraz Radni wyrażają zgodę  

na powyższe.  

Radna p. Joanna Jasińska wyraziła zgodę na udział w członkostwie w Europejskim Korpusie Radnych.  

Radni wyrazili zgodę na powyższe.  

Pismo sygn. PN-II.0451.4.2023 z dnia 21 lutego 2023 pełnomocnika marszałka województwa 

Kujawsko – Pomorskiego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

3. Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że 19 kwietnia odbędzie się konferencja dotycząca 

problematyki rolnictwa pt.„Z pola na stół”. Przekazał, że spotkanie jest pod patronatem 

honorowym minister p. Anny Gembickiej. Powiedział również, że w wydarzeniu wezmą 

udział przedstawiciele związani z tematyką zdrowego odżywiania się.  
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Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu p. Marzena Dembek 

zamknęła posiedzenie wypowiadając słowa „zamykam obrady XLVII Sesji Rady Powiatu 

Grudziądzkiego”. 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 12:44.  

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

/-/ Marzena Dembek  

 

 

 

Protokołowała: Magdalena Zielińska 


